
Výročná správa Rady školy 

pri Strednej odbornej škole pre žiakov s telesným postihnutím, 

Mokrohájska 1, 842 40 Bratislava, 

za rok 2017 

 

Rada školy pri Strednej odbornej škole pre žiakov s telesným postihnutím je poradný samosprávny 

orgán, ktorý vyjadruje a presadzuje verejné záujmy a záujmy žiakov, rodičov, pedagogických 

zamestnancov a ostatných zamestnancov v oblasti výchovy a vzdelávania. Plní funkciu verejnej 

kontroly, posudzuje a vyjadruje sa k činnosti školy z pohľadu školskej problematiky. 

Bola ustanovená v zmysle §24 zákona č.596/2003 Z.z. o štátnej správe v školstve a školskej 

samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov dňa 1. 12.2008 

 

Rada školy v roku 2017 pracovala v zložení: 

1. Németh Štefan - zástupca rodičov 

2. Mgr. art. Peter Pažický ArtD.  – zástupca rodičov 

3. Katarína Filipovičová– zástupca rodičov 

4. Mgr. Patrik Marko – zástupca pedagogických zamestnancov 

5. Mgr. Martin Kubálek, PhD.– zástupca pedagogických zamestnancov 

6. Mgr. art. Hanka Vorobjov  – zástupca nepedagogických zamestnancov 

7. Marianna Pirťanová – zástupca žiakov 

8. Ing. Petra Balážová- delegovaný zástupca zriaďovateľa 

9. MUDr. Igor Hajdúk- delegovaný zástupca zriaďovateľa 

10. Mgr. Andrea Kozová- delegovaný zástupca zriaďovateľa 

11. Valéria Cibulková - delegovaný zástupca zriaďovateľa 

 

Rada školy mala v roku 2017 zasadnutie 11.10.2017, na ktorom: 

-sa oboznámila  so Správou o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach, 

Strednej odbornej školy pre žiakov s telesným postihnutím, so sídlom na 

Mokrohájskej ceste 1 v Bratislave, za školský rok 2017/2018. 



Ďalej sa Rada školy zaoberala: 

- Plánom práce na školský rok 2017/2018 

-Utilitárnymi inováciami školského poriadku 

-možnosťou zaplniť v budúcnosti jednotlivé študijné odbory z hľadiska meniaceho sa  zdravotného 

stavu žiakov 

-zvýšením bezpečnosti  pohybu žiakov  v areáli a okolí IPR 

-potláčaním prejavov extrémizmu u inkriminovaných žiakov 

 

V Bratislave dňa : 15.3.2018 Spracoval:  Mgr. Martin Kubálek, PhD. 

predseda Rady školy 

 


